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JEGYZŐKÖNYV 

 

Időpont: 

2022. december 07. 18:00 

 

Helyszín: 

Microsoft Teams 

Előzetesen kiküldött napirend: 

 

Jegyzőkönyvvezető választása 

Előzetesen kiküldött napirend elfogadása 

 

Napirend: 

 
1. EHÖK Kabinet tagjainak beszámolói  

2. EHÖK költségvetés módosítás 

3. Egyebek 

 

Varga Réka 18 óra 15 perckor megnyitja az ülést. 

 

Varga Réka kérdésére az Ellenőrző Bizottság nevében dr. Krasz Péter megállapítja, hogy 

az ülés szabályosan lett összehívva, és az előterjesztés kiküldése is szintén az előírásoknak 

megfelelően történt. Ezek után dr. Krasz Péter mandátumellenőrzést tart.  

A mandátumellenőrzés alapján dr. Krasz Péter megállapítja, hogy az ülés 43 mandátummal jelen lévő fővel 

határozatképes. 

Jegyzőkönyvvezető választása 

Varga Réka tájékoztatja a Küldöttgyűlést, hogy a Küldöttgyűlésről hangfelvétel fog készülni. 

Felkéri Győri Katát a hangfelvétel készítésére, és jegyzőkönyv vezetésére. Kata elfogadja a felkérést. 
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Varga Réka tájékoztatja Küldöttgyűlést, hogy a szavazás megkönnyítése érdekében a Microsoft 

Teams kézikon felemelésével tudnak majd szavazni a jelen lévők.  

 

Előzetesen kiküldött napirend elfogadása 

Varga Réka szóban ismerteti az előre kiküldött napirend pontjait.  

1. EHÖK Kabinet tagjainak beszámolói  

2. EHÖK költségvetés módosítása 

3. Egyebek 

 

A Küldöttgyűlés részéről módosító javaslat nem érkezik. 

 

A Küldöttgyűlés a napirendet elfogadja 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett. 

 

1. ELTE HÖK Kabinet tagjainak féléves beszámolói 

Varga Réka, elnök elmondja, hogy beszámolási időszak letelte óta kisebb eseményeken vett 

részt, mint például a BEAC karácsonyán és szolgáltatásfejlesztéssel kapcsolatos megbeszéléseken. 

Elmondja, hogy ezen utóbbi annyit tesz, hogy ahogy elnöki programjában is meghatározta, hallgatói 

szolgáltatásokat szeretnének fejleszteni az egyetemen. Dr. Babos János, a Szolgáltatási Igazgatóság 

igazgatója foglalkozik elsősorban szolgáltatásokkal az ELTE-n. Már több szolgáltatásokkal 

kapcsolatos megbeszéléseken vettek részt együtt, amiken meghatároztak különböző szolgáltatási 

ágazatokat, mint például könyvtár, nyelvoktatás, Q-tér, lakhatás és így tovább. Az EHÖK kabinet 

tagjaival dolgoznak együtt ezeken a témákon, valamint a Kollégiumi Hallgatói Önkormányzatot is 

bevonták a lakhatási ágazattal kapcsolatos munkába. Munkacsoportokat hoztak létre, ahova kabinet 

tagjai mellé közalkalmazottak is delegálva lettek. A következő hét keddjén fognak ténylegesen is 

összeülni, és ekkor fogják az érdemi munkát elkezdeni. A munkacsoportok jövőbeli megbeszélései 

arra fognak szolgálni, hogy meghatározzák milyen rövid-és hosszútávú célokat szeretnének kitűzni 

maguk elé, milyen irányokban gondolkoznának, és ezeken fognak együtt munkálkodni. 

 

Varga Réka beszámolóját a Küldöttgyűlés 37 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja.  

 

Bognár Fanni, elnökhelyettes nem kívánja kiegészíteni a beszámolóját.  

 

Bognár Fanni beszámolóját a Küldöttgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 
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Diczkó Dalma, szervezetfejlesztésért felelős alelnök elmondja, hogy a beszámolási időszak óta 

a Varga Réka által is említett szolgáltatásokkal kapcsolatos megbeszéléseken vett részt, többek 

között Szilágyi Annával, Princz Laurával és Töreki-Koczka Zsóka Máriával. 

Sarus Balázs kérdezi, hogy mi alapján határozták meg a szolgáltatásfejlesztéssel érintett ágazatokat, 

illetve, hogy a munkacsoportok mivel foglalkozzanak pontosan, esetleg csináltak-e valamilyen 

felmérést. Diczkó Dalma válasza, hogy abból indultak ki, hogy az ELTE valamennyi szolgáltatását 

lefedjék. Annak érdekében, hogy közös legyen a koncepció, eddig csak Varga Rékával és vele 

egyeztettek a munkacsoportok kabinetből delegált tagjai, és majd jövő héten fog minden teljes 

munkacsoport megbeszélést tartani a közalkalmazotti oldallal egyetemben. Ha bárkinek bármilyen 

ötlete van, hogy mivel foglalkozzanak még, esetleg vannak konkrét javaslatok, azokat várják, és 

nyitottak rájuk.  

 

Diczkó Dalma beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Kalmár Gyöngyvér Bella, gazdasági alelnök nem kívánja kiegészíteni a beszámolóját. 

 

Kalmár Gyöngyvér Bella beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Domboróczky Balázs, szociális alelnök elmondja, hogy nem kívánja kiegészíteni a 

beszámolóját, csak azt szeretné megemlíteni, hogy Szántó Cintia mint szociális és pályázatokkal 

foglalkozó asszisztens csatlakozott az EHÖK kabinetébe, ahogyan tavaly ő. Ő Domboróczky Balázs 

és Töreki-Koczka Zsóka munkáját fogja segíteni a jövőben.  

Továbbá elmondja, hogy volt Szombathelyen a SEK-es gólyabálon, amit azért szeretne kiemelni, 

mert bátorítani szeretné a Tisztelt Küldöttgyűlést, hogy amennyiben lehetőségük van, akkor 

látogassanak el Szombathelyre, ezzel is erősítve a szombathelyi és budapesti ELTE hallgatók 

kapcsolatait. 

Mig András kérdezi, hogy a tavaszi bírálások eredményeinek részletes kivonatát mikor kapják meg 

a részönkormányzatok ösztöndíjakkal foglalkozó referensei, illetve miért nem lehetett eddig 

kiküldeni ezeket. Varga Réka válasza, hogy ha van ilyen igény, akkor azt jelezzék Domboróczky 

Balázsnak. Domboróczky Balázs kiegészíti, hogy ezek az ELTE Hallgatói Szociális és 

Ösztöndíjbizottságának (a továbbiakban: EHSzÖb) egy operatív bipzottságának a jegyzőkönyvei, és 

csak az EHSzÖb által megbízott emberek láthatják, mivel nem 100%-ban nyilvános adatokat 

tartalmaznak. Bognár Fanni hozzáteszi, hogy ennek az az oka, hogy minden egyes kérvényt, amit 

a bizottság átnézett, egy hallgató adott le, és a hallgatónak a szenzitív adatait tartalmazza. 

 

 Domboróczky Balázs beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 
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Szilágyi Anna, kommunikációs alelnök elmondja, hogy a beszámolási időszak eltelte óta is 

folyamatosan egyetetéseket folytat a EHÖK tisztségviselőivel és kommunikációs bizottságának 

tagjaival, illetve részt vett a korábban már sokat emlegetett szolgáltatásokkal kapcsolatos 

megbeszélésen.  

 

Szilágyi Anna beszámolóját a Küldöttgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Bérczes Luca, tanulmányi alelnök elmondja, hogy a beszámolási időszak eltelte óta részt vett az 

Oktatási és Képzési Tanács értekezletén, illetve egy szolgáltatásfejlesztéssel kapcsolatos 

megbeszélésen.  

 

Bérczes Luca beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Töreki-Koczka Zsóka, pályázatokért felelős alelnök elmondja, hogy a beszámolási időszak 

eltelte óta egy szolgáltatásfejlesztési megbeszélésen vett részt.  

Árva Lúcia elmondja, hogy náluk szociális tisztségviselő váltás történt, így már nem Bognár 

Viktória, hanem Hősi Rezső Rudolf az új szociális alelnök, ami rosszul szerepel Zsóka 

beszámolójában. Töreki-Koczka Zsóka bocsánatot kér a hibáért, és elismeri, hogy itt valóban 

hibázott, elírás történt.  

 

Töreki-Koczka Zsóka beszámolóját a Küldöttgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Pap Zsófia, külügyi alelnök elmondja, hogy nem kívánja kiegészíteni a beszámolóját.  

 

Pap Zsófia beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Saly Eszter, tudományos alelnök elmondja, hogy a beszámolási időszak eltelte óta ő is részt vett 

egy szolgáltatásfejlesztéssel kapcsolatos megbeszélésen, illetve a beszámolójában is említett 

egyeztetések folyamatosan zajlanak.  

 

Saly Eszter beszámolóját a Küldöttgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 
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Princz Laura, ELTE Press főszerkesztő elmondja, hogy a beszámolási időszak eltelte óta, ő is 

részt vett egy szolgáltatásfejlesztéssel kapcsolatos megbeszélésen, illetve Saly Eszterrel számos 

egyeztetést folytattak le azzal kapcsolatban, hogy a tudományos diákköri konferenciákról 

videófelvételek készülhessenek annak érdekében, hogy megpróbálják minél népszerűbbé tenni a 

TDK-kon való részvételt.  

 

Princz Laura beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Balog Marcell, esélyegyenlőségi referens elmondja, hogy a beszámolási időszak óta a BTK-n is 

lezajlott a sütivásár, ahol 104 000 forint gyűlt össze, így összességében több, mint 800 000 forintot 

tudtak összegyűjteni.  

 

Balog Marcell beszámolóját a Küldöttgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Fodor Árpád, rendezvényekért felelős referens nem kívánja kiegészíteni a beszámolóját. 

 

Fodor Árpád beszámolóját a Küldöttgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Lőrincz Péter, tanárképzési referens nem kívánja kiegészíteni a beszámolóját. 

 

Lőrincz Péter beszámolóját a Küldöttgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Tarnóczy Ticián, sportreferens elmondja, hogy a beszámolási időszak eltelte óta részt vett a 

BEAC karácsonyi eseményén.  

 

Tarnóczy Ticián beszámolóját a Küldöttgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Győri Kata, elnöki referens elmondja, hogy a beszámolási időszak eltelte óta részt vett egy 

elnökségi ülésen, illetve a divíziójával kapcsolatos egyeztetéseken. 

 

Győri Kata beszámolóját a Küldöttgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 
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2. EHÖK költségvetés módosítás 

 Varga Réka felkéri Kalmár Bella Gyöngyvért, hogy ismertesse a költségvetés módosítást, 

valamint annak hátterét.  

Kalmár Bella Gyöngyvért elmondja, hogy ami miatt a költségvetés módosításra szükség volt, az 

jól látszik az előterjesztésben, viszont azzal kiegészíti, hogy időközben az SAP táblázatokban 

észrevették, hogy több pénz került a hallgatói önkormányzat keretére, mint amivel eddig számoltak. 

Elmondja, hogy kiderült, hogy 788 062 forinttal több céltámogatást kaptak a költségvetés 

ellenőrzése során, így 98 733 800 forint 99 521 862 forintra. Az is kiderült, hogy a SZOCHO 

365 058 helyett 369 719 forint volt idén. Kiegészíti, hogy ezt központilag határozzák meg. A közös 

keretre került továbbá egy elszámolások alapján pluszba kapott támogatás 5 254 361 forint, és a 

GTK 4 000 000 forintos támogatása, az csak 3 430 480 forint volt valójában.  

Mig András kérdezi, hogy mi az oka annak, hogy ezek most derültek ki. Varga Réka válasza, hogy 

a GTK-n a kar hibázott, rossz adattal számoltak. Kalmár Bella Gyöngyvér elmondja, hogy a többi 

változás pedig azért nem a költségvetés elfogadásakor derült ki, mert az esetleges elszámolásokból 

származó kiegészítéseket, addig nem tehetik rá a hallgatói önkormányzat keretére, amíg nem küldik 

el nekik a Küldöttgyűlés által elfogadott határozatot a költségvetés elfogadásáról, így ezen összegek 

utólag módosulhatnak. Varga Réka kiegészíti, hogy az a nagyobb összeg tehát, ami most került rá 

a keretükre, elszámolásokból származik, ami azt jelenti, hogy hasonlóan az ösztöndíjas 

rendszerükhöz, minden évben felülvizsgálják a következő költségvetési év kezdetén, hogy 

egyébként mennyi az az összeg, amivel korrigálni kell az adott keretet, hiszen nagyon sokszor csak 

egy megjósolt összeget kapnak meg több jogcímre, és ezt utólag korrigálják a következő évben. 

Molnár Levente kiegészíti, hogy valóban a kar hibázott, és ezt kellett Bellának korrigálnia. 

A Küldöttgyűlés a módosított költségvetést elfogadja 37 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

3. Egyebek 

 

 Varga Réka 18 óra 51 perckor lezárja az ülést.   

 

Határozatok Varga Réka beszámolóját a Küldöttgyűlés 37 igen, 0 
nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja.  
Bognár Fanni beszámolóját a Küldöttgyűlés 38 igen, 0 
nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 
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Diczkó Dalma beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 igen, 
0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 
Kalmár Gyöngyvér Bella beszámolóját a Küldöttgyűlés 
39 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 
Domboróczky Balázs beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 
igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 
Szilágyi Anna beszámolóját a Küldöttgyűlés 38 igen, 
0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 
Bérczes Luca beszámolóját a Küldöttgyűlés 38 igen, 0 
nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 
Töreki-Koczka Zsóka beszámolóját a Küldöttgyűlés 
38 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 
Pap Zsófia beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 igen, 0 
nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 
Saly Eszter beszámolóját a Küldöttgyűlés 38 igen, 0 
nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 
Princz Laura beszámolóját a Küldöttgyűlés 39 igen, 0 
nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 
Balog Marcell beszámolóját a Küldöttgyűlés 38 igen, 0 
nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 
Fodor Árpád beszámolóját a Küldöttgyűlés 38 igen, 0 
nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 
Lőrincz Péter beszámolóját a Küldöttgyűlés 38 igen, 0 
nem, 1 tartózkodás mellett elfogadja. 
Tarnóczy Ticián beszámolóját a Küldöttgyűlés 38 igen, 
0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 
Győri Kata beszámolóját a Küldöttgyűlés 38 igen, 0 
nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 
A Küldöttgyűlés a módosított költségvetést elfogadja 37 
igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 
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Varga Réka 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnök 

 

 

dr. Krasz Péter 

EHÖK Ellenőrző Bizottság 

elnök 

_____________________________ 

 

 Győri Kata 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnöki referens 


